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P R O T O K O L L  F Ö R T  V I D  S A M M A N T R Ä D E  

M E D  N O R R M A L M S  H A N D I K A P P R Å D   
 

 

Tid: måndag den 27 september 2010 kl.15.00 -16.30  

Plats: Norrmalms stadsdelsförvaltning, Tulegatan 13,  

sammanträdeslokal Tule. 

  

Justeras 2010………… 

 

 

Louise Lindström 

 

Justeras 2010………… 

 

 

Teresa Melin   Astma & Allergiföreningen 

  

 

Närvarande: 

 

Norrmalms handikappråd 

Louise Lindström, ordförande  DHR 

Teresa Melin   Astma & Allergiföreningen 

Eva Serneblad   R    

Ulla Elfving Ekström  IFS - punkterna 1-6 

 

Mikael Josephson  sekreterare 
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Förhindrade att närvara 

Monicka Zachari   SRF 

Malin Tjernell Prioset  RBU 

Jan Delvert   RTP 
 

Tjänstemän 

Siw Lideståhl avdelningschef 

 

 

1. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes och ordförande hälsade alla välkomna.  

 

2. Val av protokolljusterare  

Teresa Melin valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

 

3. Mötets tillgänglighet 

Lokalen brister i tillgänglighet för rullstolsburna. Dator finns fortfarande 

inte tillgänglig i förvaltningens reception. Ordförande har faxat IT-ansvarig 

om detta. En orientering för rådets medlemmar om stadens webbsidor 

önskas. Mötets handlingar har presenterats på tillgängliga media.  

 

4. Föregående protokoll 

Protokollet lades till handlingarna.  

 

5. Rapport inför stadsdelsnämndens sammanträde den 30 september 

Siw Lideståhl föredrog. Mötets tema är barn och ungdom.  

 

I nämndens föredragningslista saknas tillgänglighetsbegreppet under 

Punkten 9, om grönområden och punkten 10 om Swedbanks fastighet vid 

Brunkebergstorg. 

 

6. Behovet av olika former av anhörigstöd hos våra brukargrupper 

med anledning av den nya bestämmelsen i socialtjänstlagen om stöd 

till anhöriga  
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Förvaltningen har börjat inventera den egna verksamheten, men har inte 

inventerat intresseorganisationernas. Ulla anser att förvaltningen, 

eventuellt i samverkan med några andra stadsdelar, bör bjuda in till ett 

möte med intresseorganisationerna för att ta del av deras erfarenhet och för 

att se om man kan finna en samarbetsform runt stödet till anhöriga.  

 

7. Tillgänglighetsdagen den 1 september – uppföljning  

Enkätsvaren visade att mötesdeltagarna ansåg sig ha fått nya kunskaper 

och kunde använda sig av dessa i sitt arbete. Fem ledamöter deltog från 

stadsdelsnämnden. Louise förslår att rådet överväger möjligheten att till 

våren ha ett liknande möte med fokus på Norrastationsområdet och då ur 

aspekterna tillfällig och permanent tillgänglighet. 

 

8. Förfrågningsunderlagen vid upphandling och inköp bör ta upp 

tillgänglighetsaspekter 

Skrivelse till kommunstyrelsens handikappråd. Tidigare bordlagd fråga.  

Rådet beslutade att skrivelsen ska sändas iväg i sitt nuvarande skick. 

 

9. Kulturhuset – brant ramp 

En bit innanför kulturhusets entré i ”Plattan”-planet, längst in i biblioteket 

förekommer det en brant ramp, vilken dock blivit godkänd. Mikael får i 

uppdrag att ta reda på vem som ansvarar för beslutet att godkänna rampen. 

Frågan tas åter upp vid nästa sammanträde.  

 

10. Svar från Norrmalms stadsdelsnämnd på rådets frågor 

Svaren har tillsänts rådet i samband med kallelsen till dagordning.  

 

11. Anmälan av inkomna handlingar  

- 

 

12.  Övriga frågor 

De ledamöter i rådet vilka inte kan komma till ett sammanträde har 

möjlighet att sända sina synpunkter med e-post till rådets sekreterare. 

Louise önskar att denna möjlighet beaktas.  
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Praxis för ersättning för omkostnader och utlägg för intressevalda, önskar 

Louise tillskriva kommunstyrelsens handikappråd om. Louise formulerar 

en text, att sända till dem. Frågan tas upp som punkt på nästa dagordning. 

 

Louise har formulerat ett brev vilket rådet beslutar sända till Morneon 

Bygg AB angående den bristande tillgängligheten vid entrén vid Lilla 

Adolf Fredriks skola på Dalagatan.  

 

Hörnet Fredsgatan och Gustav Adolfs torg saknar avfasning. Ansvarig 

myndighet bör tillskrivas. Louise formulerar ett brev. Punkten tas upp på 

nästa dagordning.  

 

13. Mötets avslutande – nästa sammanträde måndag den 25 oktober. 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Mikael Josephson 

sekreterare i rådet 


